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Bestuurszaken 
Begin 2019 liep de termijn af van drie bestuursleden, Jeroen van Dijk, Wendy 
Hoogeboom en Sander van der Duin. Ook via deze weg willen we hen nogmaals 
bedanken voor hun inzet voor de vereniging de afgelopen jaren.  
 
In het najaar van 2018 hebben we een oproep geplaatst voor vier nieuwe 
bestuursleden. Hierop kwamen meer dan 20 reacties. Het was een goed teken dat er 
zo veel mensen geïnteresseerd waren om een bijdrage te leveren aan GroenLinks 
Amsterdam Oost. Het waren echter ook veel meer mensen dan we hadden verwacht. 
Om met alle kandidaten een gesprek te voeren en een goede keuze te kunnen 
maken is op de ALV van 7 februari 2019 besloten een kandidatencommissie in te 
stellen. De kandidatencommissie bestond uit Lieke Thesingh, Floor van der Zel, 
Devika Partiman en Mara van Waveren. We zijn hen dankbaar voor het werk dat zij 
hebben gedaan.  
 
Tijdens de ALV van 25 maart 2019 zijn Diederik Imfeld (secretaris), Loudi Langelaan 
(penningmeester), Merel Talbi (algemeen bestuurslid) en Liza Saris (algemeen 
bestuurslid) gekozen als nieuwe bestuursleden.  
 
Activiteiten en ledenbinding 
Het gaat goed met de afdeling. Eind 2019 had GroenLinks Amsterdam Oost 1038 
leden. Er is echter maar een klein percentage van deze leden actief binnen de 
vereniging en dat is jammer. Er zijn een aantal dingen die we kunnen doen om de 
stap naar betrokken lid iets kleiner te maken.  
 
Ten eerste belt het bestuur nieuwe leden op om hen welkom te heten in de partij. We 
vragen waarom mensen lid zijn geworden en vertellen iets over de opbouw van de 
partij en de mogelijkheden die er zijn om actief te worden. Als het mogelijk is wijzen 
we hen op de eerstvolgende activiteit. Op die manier zullen mensen het bestuur 
makkelijker weten te vinden en voelen zij zich welkom een keer een kijkje te nemen 
bij een van de activiteiten die we organiseren.  
 
Een onderdeel van de vaste activiteiten in het jaar zijn de ALV’s. Deze vergaderingen 
trekken een kleine, vaste groep mensen. We combineren de ALV’s met een 
inhoudelijk gesprek of presentatie van de stadsdeelcommissieleden van GroenLinks. 
Op die manier faciliteren we het gesprek tussen leden en de 
stadsdeelcommissie/bestuur. Door de ALV te combineren met activiteit proberen we 
meer mensen te trekken. Ook organiseren we de ALV op verschillende plekken in 
oost. Zo is de bijeenkomst telkens voor andere leden om de hoek.  
 
Daarnaast zijn de Huis-aan-Huis-acties een belangrijke activiteit. Het is een manier 
om leden te betrekken, beter te leren kennen, om zichtbaar te zijn in de buurt en om 
informatie op te halen uit de buurt. Onze organizers Job Vermaas en Stephanie 
Jongma begeleiden en organiseren deze dagen. We danken hen en Jennifer van 
den Broeke, de organizer waarvan we dit jaar afscheid namen, voor hun inzet. We 
merken dat organizers met veel mensen te maken hebben in de planning van de H-
a-H-acties, waardoor communicatie soms niet zo soepel verloopt. Dit proberen we te 



verhelpen door duidelijke afspraken met elkaar te maken en te zorgen voor vaste 
aanspreekpunten binnen bestuur en fractie voor overleg.  
 
Tot slot zijn we in 2019 begonnen met het organiseren van meer maatschappelijke 
activiteiten. Zo hebben we in de zomer een rondleiding georganiseerd door Anna’s 
Tuin en Ruigte en hebben we een opzet gemaakt voor politieke café’s. Met deze 
activiteiten bieden we leden de mogelijkheid om met elkaar de buurt beter te leren 
kennen en van gedachten te wisselen over maatschappelijke vragen die spelen in 
het stadsdeel, de stad en het land.  
 
Samenwerking bestuur en stadsdeelcommissieleden  
Het bestuur ondersteunt de stadsdeelcommissieleden van GroenLinks waar nodig. 
Zo is in 2019 een start gemaakt met het overdragen van het beheer van de website 
en sociale media-kanalen naar het bestuur. Daarnaast sluit een bestuurslid aan bij 
de fractievergaderingen, om goed op de hoogte te blijven en na te denken over 
dingen die we gezamenlijk kunnen doen. Denk aan het organiseren van een activiteit 
rond een thema dat speelt in de stadsdeelcommissie.   
 
In de stadsdeelcommissie heeft het afgelopen jaar een wisseling plaatsgevonden. 
Tot onze grote spijt heeft Fenna Swart haar zetel opgegeven. We vinden het jammer 
dat ze de beslissing heeft genomen om haar inzet voor een duurzaam IJburg niet 
meer binnen de stadsdeelcommissie voort te zetten. We bedanken haar voor haar 
inzet en het agenderen van een aantal belangrijke onderwerpen. Ook bedanken we 
haar opvolger graag. Chris Evers was gelukkig bereid om zitting te nemen in de 
stadsdeelcommissie, waardoor GroenLinks in Amsterdam Oost vertegenwoordigd 
blijft met vier zetels.   
 
Om ervoor te zorgen dat stadsdeelcommissieleden een vaste plek hebben waar zij 
kunnen praten over hun rol hebben we op de ALV van 30 oktober een 
functioneringscommissie ingesteld. Deze commissie bestaat uit Pieter Nijhof, Hetty 
Welschen en Liza Saris. Zij voeren elk jaar een gesprek met de 
stadsdeelcommissieleden en het bestuur over hun functioneren en rapporteren op 
hoofdlijnen aan de ALV. Deze gesprekken zijn nadrukkelijk bedoeld om 
stadsdeelcommissieleden en het bestuur te ondersteunen bij het uitvoeren van hun 
rol.  
 


